
У Славутицькій міській раді відбувся День дублера

У День місцевого самоврядування та День дублера 
(7 грудня) депутати Молодіжної ради «Майбутнє Славутича» 
мали змогу відчути на собі всю відповідальність працівників 
місцевого самоврядування.

Робочий день заступників почав
ся з апаратної наради у залі засідань 
виконавчого комітету, де дублерів 
було закріплено за структурними 
підрозділами органів місцевого са

моврядування. Міський голова Юрій 
Фомічев зазначив: «Добре, коли 
Молодіжна рада бачить себе орга
ном влади, коли є ініціативна молодь, 
адже таку роль може виконувати

лише справжній лідер, який йде впе
ред, вірить у  свої сили та працює 
в команді. І я вірю, що більшість із 
н и х  в м а й б у т н ь о м у  б у д у т ь  
керівниками, які змінюють світ».

Попрацювавши у відділах вико
навчого комітету з керівниками міста, 
депутати Молодіжної ради зрозуміли, 
що робота тут досить відповідальна, 
адже за кожним документом або пи-‘ 
танням, яке потребує вирішення, 
стоїть конкретна людина або спра
ва, яка має значення для міста. І кож
не рішення повинно бути виваженим, 
своєчасним і правильним.

Враження депутаів Молодіжної 
ради про роботу в органах місцевого 
самоврядування:

Тимур Гісматулін, дублер міського 
голови: «Мені сьогодні дуже сподо
балося, побачив багато письмової 
роботи. Наприклад, зараз ми у  відділі 
містобудування, архітектури та про
сторового розвитку та вирішуємо пи
тання щодо Арки закоханих».

Юлія Трегубова: «Я була у  відділі 
і н ф о р м а ц і ї  та  з в ’я з к і в  і з  
громадськістю, мені одразу довірили 
р о з м і с т и т и  в і та ння  на с а й т і  
Славутицької міської ради, а потім 
написати інформацію про День са
моврядування. І це мій перший  
досвід і відповідальність».

Вікторія Целуйко: «Перший раз 
виконую таку важливу роль, я дублер 
завідуючого протокольною части
ною -  це посада, де  ти постійно на 
те ле ф о н і і всіх з ’єднуєш . Якщо 
Молодіжна рада в наступному році 
буде робити щось схоже, то я хотіла 
би знову виконувати роль секрета
ря».

В і к т о р і я  Л у т ч е н к о : « П р о  
сьогоднішній день у  мене дуже ба
гато позитивних емоцій. Заміняю на
чальника управління фінансів. Нада
ний момент вирішую питання щодо 
міського бюджету - 2018, фінансова 
робота дуже відповідальна, тому що 
через тебе проходять гроші міського 
бюджету -  і тут просто не можна по
милятися!»

Анастасія Саюк та Тимур Рилов: 
«Ми у  відділі з питань ЖКГ, тарифо- 
утворення, енергоефективності та 
енергозбереження. Нам дуже д е 
тально розповіли про тарифоутво- 
рення, розрахунки. Змінилося вра
ження про роботу відділу, адже тут  
кожна справа розглядається поетап
но ід о  кінця».
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